

加入我们的团队

TTi 教学同工
(2017.06.27)

职位：TTi 教学同工（全职或兼职）

职责：

1. 担任 TTi 香港培训课程的助教。
2. 指导 TTi 学员完成作业并为作业评分。
3. 协助预备课程资料、讲义、课程介绍等。
4. 帮助建立合宜的教育理念和技巧、完善各种教育项目及课程的教导及学习方法。

要求：

1. 普通话及英文流利，掌握读、说、写这两种语言的技能。
2. 相关领域博士在读两年或以上，且毕业日期明确。
3. 有创新的教学理念，能用牧者的心肠兼学者的态度为学员计划并进行培训。
4. 在事奉中善用信息技术。能与团队一同事奉并做出个人贡献。
5. 能够出差较长时间，进行教学及相关事奉。

薪酬：面议

TTi 将为在读的教学同工提供奖学金，教学同工除了参予预定的 TTi 培训外，每周要完成一定工时的课奉。

有兴趣申请的肢体，请电邮个人履历来 HR@timotai.org 以便联络。

Go to next page for the English version.

Join Our Team

TTi Fellow
(2017.06.27)

Position: TTi Fellow (Full or Part Time)

Job Description:

1. Serve as a teaching assistant to our faculty in Hong Kong Seminars.
2. Guide and grade our students' course assignments.
3. Help research and make available reading materials, handouts and the writing of course syllabus in joint effort with our faculty.
4. Help develop educational programs and course curriculum with relevant instructional technology and sound teaching and learning methods.

Requirement:

1. Fluent in Mandarin and English, including reading, speaking and writing
2. Has spent two or more years in a related field of doctorate studies with a definite graduation date
3. Passionate to do biblical training with an innovative, pastoral and scholarly approach
4. Affinity for the use of IT in ministry; can work in a team yet able to offer personalized attention
5. Able to travel for an extended period in teaching and related ministry

Compensation: Negotiable

A scholarship will be offered if the Fellow is pursuing a definite graduation date. This position will involve a minimal number of hours in ministry per week, not including any extended time spent in traveling for the ministry.

Please **submit your CV** to HR@timotai.org for further attention.
Return to the previous page for the Simplified Chinese version.